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Van: Werkgroep 
Verzonden: dinsdag 5 oktober 2021 12:18
Aan:
Onderwerp: Rondje Lievingerveld

Hallo , 
 
Ik heb ooit lang geleden in een nieuwsbrief of ander document gelezen over een wandelpad of iets 
dergelijks rondom Lievingerveld. Ik weet niet meer of dit een concreet plan was, of alleen nog maar 
een idee. Als Werkgroep  willen we naast straat en verlichting voor de hoofdwegen ook 
hiernaar kijken. Ik wil dan allereerst even de volgende vragen bij jouw neerleggen: 

- Weet jij iets af van dit idee? 
- Is dit idee destijds ook met de gemeente besproken? 
- Zo nee, want vind je van het idee? 
 
Zo’n wandelpad (zie rode lijn bijgevoegde foto) zou buiten de kavels langs gaan en is dus gemeente 
grond. De rode lijn is maar een idee, één en ander zou natuurlijk nog afgestemd moeten worden. De 
reden voor dit idee is dat wij denken dat veel mensen zo’n wandeling om Lievingerveld hartstikke leuk 
zouden vinden. Ik met de hond idem. Wat mij persoonlijk opviel is dat ik begin dit jaar nog wel kon 
lopen rondom Lievingerveld, maar doordat er niet gemaaid werd was het al snel onbegaanbaar. Zelf 
zie ik een bescheiden schelpen of grindpad geflankeerd door een beheerde strook van wilde bloemen 
en planten aan beide zijden voor me. 
 
Naar ik begrijp is de gemeente nu verantwoordelijk voor het maaibeleid, maar dit is hooguit 2x per 
jaar. Dat zou betekenen dat grenzend aan de kavels langs de rand van Lievingerveld altijd een flinke 
strook onkruid zal groeien. Zou het dan niet mooier zijn om dit wat meer te beheren zodat het naast 
functioneel ook een mooier aanbeeld geeft? 
 
Mijn hoofdvraag zou zijn of de gemeente hiervoor open zou staan dat wij zo’n plan ontwikkelen? 
 
Groet, 
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